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W1 概览

W1 Overview

1:显示屏

OLED Screen

2:Mode 按键

Mode Key

3:音量+按键

Volume up

4: 音量-按键

Volume down

5:3.5mm 耳机/ SPDIF 输出插孔

3.5 mm Earphone/SPDIF Jack

6.4.4mm 平衡输出

4.4mm Blance Earphone jack

7:Type C USB 接口

Type-C USB port

4.4mm 平衡口定义:

4.4mm balance output pin map



3.5mm 耳机/ SPDIF 输出口定义:

3.5mm Earphones/SPDIF output pin map

基本操作

W1 解码耳放连接到 Host USB 口会自动开机并工作。

When W1 is connected to the host USB port, it will start up and work automatically.

USB 口连接后 W1 会被设备识别为声卡设备，显示屏会显示当前解码器的状态信息。

When the USB port is connected, W1 will be recognized as a sound card device by the host, and

the current status information will be displayed on the display screen.

按键说明：

Key function description：

1、Mode 键：短按用于打开和关闭显示，长按进入设置模式。

1. Mode key: Short press to open and close the display, and long press to enter the setting

mode.

2、音量+/音量-按键：调节 W1 的输出音量，在设置模式下用于改变参数设置。

2. Volume up / down key: Adjust the volume of W1, which is used to change parameter setting

in setting mode.



系统设置

System settings

均衡器设置（EQ）：可按照喜好选择的 EQ 的音色。

Equalizer settings (EQ)：You can choose your favorite EQ.

增益设置（Gain）：可改变 W1 的输出增益用于匹配不同阻抗和灵敏度的耳机。

Gain setting (Gain)：Select the appropriate gain setting according to the impedance and sensitivity

of the Earphone.

SPDIF 输出（SPDIF）：可打开和关闭 SPDIF 输出。

SPDIF output (SPDIF): SPDIF output can be turned on or off.

DAC 滤波器设置（FLT）：可按照喜好改变 DAC 的滤波器参数。

DAC filter settings (FLT): Digital filter parameters of the DAC can be changed according to your

preference.

Fast：Fast Roll-Off（默认）

Slow：Slow Roll-Off，
LL Fast：Low-latency Fast Roll-Off
LL Slow：Low-latency Slow Roll-Off
NOS：Non-Oversampling

HID 按键设置（HID Key）：按键的 HID 功能设置

HID key: The HID function of the key is turned on or off.

Off：音量控制直接控制 W1 的设备端音量。

Off: Directly control the volume of W1.

On：音量键设置为 HID 键，由主机响应按键消息下发音量控制控制 W1 音量。

On: The volume of W1 is controlled by the host.

注：音量调节等级显示和步进由主机决定。

Note: the display and step of volume adjustment level are determined by the host.



显示设置（DISP）：自动关屏功能打开或者关闭。

Display setting (DISP): Turn on or off the automatic screen off function.

固件升级

Firmware update

固件升级需要在 Windows 系统下进行，连接 PC 安装好驱动程序。

Firmware upgrade is only supported in Microsoft Windows system. Connect the PC and install the

driver.

下载更新的固件，通过升级工具 LuxuryPrecision_ISP_Tool 写入升级固件，如有必要需要重新插拔 USB 线

即可完成升级。

Download the firmware and use the upgrade tool luxuryprecision_ ISP_ Tool to upgrade firmware,

sometimes need to re-connect USB(restart W1)to complete firmware upgrade.

最新固件可登陆官网获取（www.luxuryprecision.net）。

You can get the latest firmware at the official website:http://www.luxuryprecision.net.

http://www.luxuryprecision.net

